
 

 

 , כפר המכבייה1601.2.25 –תוצאות סקר שביעות רצון מכנס אפי
 

 (. 45% -)כ 74ו על הסקר משתתפי הכינוס השיב 170מבין כ 

 .פימועצת אה הקרובה של להלן תוצאות המשוב, אשר יידונו בפגיש

מרוצה במידה  – 2לא מרוצה כלל;  -1באיזו מידה את/ה מרוצה מההיבטים הבאים של הכינוס השנה? )

 מרוצה מאוד(: – 4מרוצה;  – 3מועטה; 

סטיית  ממוצע  
 תקן

 אומרוצים אחוז ה
 מרוצים מאוד

 96% 0.6 3.7 הליך ההרשמה
 84% 0.6 3.1 מגוון נושאי ההרצאות

 73% 0.6 2.9 התאמת ההרצאות לתחומי העניין שלך
 88% 0.6 3.0 איכות ההרצאות )מבחינה מקצועית(

 96% 0.8 3.3 איכות ארוחת הצהריים
 64% 1.0 2.8 איכות הכיבוד בהפסקות

 84% 0.8 3.3 כפר המכביה )מקום הכינוס(
 86% 0.7 3.4 האולם הגדול )מרכז(
 65% 1.0 2.7 האולם הקטן )מזרח(

 93% 0.6 3.2 שביעות רצון מהכנס באופן כללי
  

 .לא לשנות %73להאריך, ו  %1לקצר,  %26השיבו  לשאלה כיצד היית מציע לשנות את אורך הכינוס

 .לא לשנות %91להאריך, ו  %5לקצר,  %1השיבו  לשאלה כיצד היית מציע לשנות את אורך ההרצאות

 .לא לשנות %85להאריך, ו  %6לקצר,  %5השיבו  לשאלה כיצד היית מציע לשנות את אורך ההפסקות

 43%שיהיה מושב מקביל אחד, ו  35%שלא יהיו כלל,  10%בשאלה לגבי מבנה המושבים המקבילים הציעו 

 בעניין(.  לא הייתה דעה 8%שיהיה יותר ממושב אחד )ל 

הכינוס ו/או הפחתה של מספר המושבים המקבילים; בשאלה הפתוחה התייחסו מיעוט המשיבים לקיצור 

 בהרצאות, ולבעיות שהיו באולם הקטן. מועט גיוון לסוגיות הקשורות לקפה ולכיבוד, לאחרים התייחסו 

 השיבו שיתכן ויגישו הצעה לכינוס הבא. 61%, ו 2017השיבו שרוב הסיכויים שישתתפו בכינוס אפי  73%

הגשה שקול חברי אפי למגוון המציגים(, אנו קוראים לאת על מנת להגדיל את מגוון הנושאים המוצגים בכנס )ו

מחקרים חדשים ונושאים שעוד לא הוצגו ולשמוע ה הבאה. נשמח לראות הרצאה או סימפוזיון לכינוס בשנשל 

 .עד כה אפי בכנסי

 .2017להתראות בכנס אפי  בברכה. ויתקבל תגובותהערות או 

 בשם מועצת אפי,

 אייל 

 גמליאל פרופ' אייל 
 יו"ר האגודה הישראלית לפסיכומטריקה

 


